

ФОНДЫ ОЦЕНОЧНЫХ СРЕДСТВ

для проведения промежуточной аттестации

по учебной дисциплине

ОГСЭ.03. ИНОСТРАННЫЙ ЯЗЫК (АНГЛИЙСКИЙ)

программа подготовки специалистов среднего звена

по специальности

19.02.07 Технология молока и молочных продуктов
базовой подготовки

Форма проведения оценочной процедуры
дифференцированный зачет

Советск,
2022 год

Согласовано
заведующий учебно-методическим отделом
_____ Н.А. Ивашкина
31.08.2022 года

Фонды оценочных средств по специальности 19.02.07 Технология молока и молочных продуктов, базовой подготовки, разработаны на основе:

• Федерального государственного образовательного стандарта среднего профессионального образования по специальности 19.02.07 Технология молока и молочных продуктов, утвержденного приказом Министерства образования и науки Российской Федерации от 22 апреля 2014 года № 378, зарегистрировано в Минюсте России 18 июня 2014 года №32771, укрупненная группа специальностей 19.00.00 Промышленная экология и биотехнологии

Организация-разработчик: государственное бюджетное учреждение Калининградской области профессиональная образовательная организация «Технологический колледж»

Разработчик:

Андрияускайте И.А., преподаватель первой квалификационной категории

Рассмотрены на заседании методической кафедры «Общегуманитарных и социально-экономических дисциплин», протокол № 1 от 30 августа 2022 года. _____

Рекомендованы Методическим советом государственного бюджетного учреждения Калининградской области профессиональной образовательной организацией «Технологический колледж»

Протокол Методического совета №01 от 31 августа 2022 года

Паспорт фонда оценочных средств

1.1 Область применения фонда оценочных средств

Фонды оценочных средств предназначены для оценки результатов освоения учебной дисциплины ОГСЭ.03. Иностраный язык (Английский). ФОС включает контрольные материалы для проведения промежуточной аттестации в форме дифференцированного зачета.

В процессе изучения дисциплины усвоение знания и умения направлены на формирование общих компетенций:

уметь:

- общаться (устно и письменно) на иностранном языке на профессиональные и повседневные темы;
- переводить (со словарем) иностранные тексты профессиональной направленности;
- самостоятельно совершенствовать устную и письменную речь, пополнять словарный запас

знать:

- лексический (1200-1400 лексических единиц) и грамматический минимум, необходимый для чтения и перевода (со словарем) иностранных текстов профессиональной направленности

Обучающиеся должны обладать **общими компетенциями**, включающими в себя способность

ОК 1. Понимать сущность и социальную значимость своей будущей профессии, обладать высокой мотивацией к выполнению профессиональной деятельности в области обеспечения информационной безопасности.

ОК 2. Организовывать собственную деятельность, выбирать типовые методы и способы выполнения профессиональных задач, оценивать их эффективность и качество.

ОК 3. Принимать решения в стандартных и нестандартных ситуациях и нести за них ответственность.

ОК 4. Осуществлять поиск и использование информации, необходимой для эффективного выполнения профессиональных задач, профессионального и личностного развития.

ОК 5. Использовать информационно-коммуникационные технологии в профессиональной деятельности.

ОК 6. Работать в коллективе и команде, эффективно общаться с коллегами, руководством, потребителями.

ОК 7. Брать на себя ответственность за работу членов команды (подчиненных), результат выполнения заданий.

ОК 8. Самостоятельно определять задачи профессионального и личностного развития, заниматься самообразованием, осознанно планировать повышение квалификации.

ОК 9. Ориентироваться в условиях частой смены технологий в профессиональной деятельности.

2. Фонды оценочных средств

2.1. Билеты для дифференцированного зачета

Билет 1.

- **Topic «Meeting».**
- **Read and translate. Put two questions.**

Today is Chinese New Year. Chinese communities all over the English-speaking world will be celebrating today, especially in Singapore and in the Chinatowns of New York, San Francisco and London. For many families, it is a time of feasting and visiting relatives.

- **Fill in the gaps with the comparative form of the adjective in brackets:**

Prince William is (old) than Prince Harry.

German is (difficult) than English.

Cars are (fast) than bicycles.

БИЛЕТ 2.

- **Topic «My city/town/village».**
- **Read and translate. Put two general questions.**

In 1908, on the last Sunday in February, socialist women in the United States initiated the first Women's Day when large demonstrations took place calling for the political and economic rights of women, including the right to vote.

- **Fill in the gaps with the correct form (Present Simple and Present Continuous)**

Sorry, I (not understand) you.

I (think) you are right.

Sssh, children, I (think).

БИЛЕТ 3.

- **Topic «World places of interests»**
- **Read and translate. Put two alternative questions.**

Today is May Day Bank Holiday. The so-called bank holidays were first introduced through an Act of Parliament in 1871, which allowed banks in England to close for four days a year (Easter Monday, White Monday, the first Monday in August and December 26).

- **Fill in the correct tense form (Present Simple and Present Continuous)**

My sons (visit) France every year.

I (think) about the problem.

However, he (seldom, smile).

БИЛЕТ 4.

- **Topic «Sights of Russia»**
- **Read and translate. Put two tail questions.**

Some people come from one country, some from another. People speak the language of their country. Welsh people come from Wales and they speak Welsh. The people of Argentina and those of Peru both speak Spanish.

- **Write sentences with these words: ago, interesting, food.
family, country, summer.
miss, troubles, because.**

БИЛЕТ 5.

- **Topic «Sights of Kaliningrad region»**
- **Read and translate. Put two special questions.**

Mr. Priestley has some students at his house for lessons. There are six of them in all, four young men and two girls. Some of them are hard-working and clever, others are clever but don't do much work. One is slim and beautiful, and one is quiet and pretty.

- **Fill in the correct form:**

Marie is (old) than Lucille.

Lucille is (young) than Marie.

Fritz is the (small) of the family.

БИЛЕТ 6.

- **Topic «Hotels»**
- **Read and translate. Put two questions.**

New York is not a very old city. It was founded some three hundred years ago. New York, the largest city in the US, is situated in the mouth of the Hudson River. The centre of New York is Manhattan Island which at the same time is the oldest part of the city.

- **Give the negative form of all verbs from ex. 2**

БИЛЕТ 7.

- **Topic «Travelling»**
- **Read and translate. Put all verbs in negative form.**

Robin hood was a legendary hero who was well known and loved by the poor people of England. He lived in a forest far from the towns, and when the poor were oppressed by the rich, he helped them by giving them food and shelter. The sheriffs tried to arrest him.

- **Put special questions.**

She danced from seven o'clock to midnight.

Hob knew a song about London.

They saw many interesting things there.

Билет 8.

- **Topic «Travelling by plane»**
- **Read and translate. Put two general questions.**

An Englishman who was in France wanted to go back to England by sea. But he had very little money. He had so little money that he could pay only for the ticket. As he knew that the trip would last only two days, he decided not to eat during these days.

- **Translate and explain: I smell a rat.**
Birds of a feather flock together.
You are never too old to learn.

Билет 9.

- **Topic «Travelling by ship / Sea voyage »**
- **Read and translate. Put two special questions.**

London is situated on the river Thames about forty miles from its mouth. It is divided into two parts by the river, the more important part, with most of the chief buildings, stands on the north bank. In fact there are several Londons. First there is the City in London. It covers only about a square mile.

- **Translate the words and open the brackets.**

I usually (добираюсь) to school by bus.

I have just (получила) a letter from my friend.

I never (встаю) early on Sundays.

Билет 10.

- **Topic «Hitchhiking »**
- **Read and translate. Give all the degrees of comparison of adjectives from the text.**

Great Britain gave the world a lot of talented people. Many famous writers and poets were born and lived in Great Britain. One of the best known English playwrights was William Shakespeare . He draw ideas for his tragedies and comedies from the history of England and ancient Rome.

- **Put special questions.**

She was born in 1980. (*When?*)

She decided to buy that beautiful dress. (*Why?*)

We enjoyed learning English. (*Who?*)

Билет 11.

- **Topic «Advice for traveller»**
- **Read and translate. Put all verbs in negative form.**

Seven Wonders of the World are works of art and architecture regarded by ancient Greek and Roman observers as the most extraordinary structures of antiquity. Only one wonder of the seven, the pyramids of Egypt, still stands today.

- **Write sentences.**

1. I ... a doctor when I grow up.

2. My sister ... not... at home tomorrow.

3. How many people ... there ... at the party next Sunday?

Билет 12.

- **Topic «Customs and documents»**
- **Read and translate. Give all the degrees of comparison of adjectives from the text.**

Britain was a pioneer in economic matters. The first industrial revolution occurred in Britain in

the 18th and early 19th centuries and led to the development of the world's first society dominated by a middle class. Britain was the first nation to have more than half of its population living in urban areas.

- **Write sentences.**

1. My friend (to work) at the factory.
2. This group (to go) to the theatre next month.
3. We (to get) books from the library last week.

БИЛЕТ 13.

- **Topic «Tickets»**

- **Read and translate. Put two questions.**

Great Britain, the United States of America, Canada, Australia and New Zealand are English-speaking countries. They are situated in different parts of the world and differ in many ways. The nature of these countries, their weather and climate and the way of life of their people differ. Each country has its own history, customs, traditions, and its own national holidays. But they all have a common language, English.

- **Write sentences.**

- 1) ... she in the park yesterday? (were, is was)
- 2) Mike and Nick ... at 3 o'clock tomorrow. (are, were, will be)
- 3) Did you ... English last week? (has, have, had)
- 4) They ... 5 lessons tomorrow. (had, have, will have)
- 5) The teacher ... us at the next lesson. (asked, asks, will ask)

БИЛЕТ 14.

- **Topic «World cultures»**

- **Read and translate. Give all the degrees of comparison of adjectives from the text.**

British and American families are small. In fact the populations of both Britain and the USA have stopped growing. The typical family has a father, mother and two children. Grandparents come to visit, but do not usually live with their children.

- ***You have received a letter from your English-speaking pen friend Andrew.***

...Last weekend my father and I went fishing. It was great. How did you spend your last weekend? Does your leisure depend on the season of the year? Do you prefer to spend your weekends with your parents or with your friends? Why?...

Write him a letter and answer his 3 questions. Write 50-70 words.

БИЛЕТ 15.

- **Topic «Rooms and conveniences»**

- **Read and translate. Put all verbs in negative form.**

Great Britain gave the world a lot of talented people. Many famous writers and poets were born and lived in Great Britain. One of the best known English playwrights was William Shakespeare. He drew ideas for his tragedies and comedies from the history of England and ancient Rome.

- **Answer the questions.**

1. What is tourism?
2. Who is a tourist?
3. Why do people travel now?

БИЛЕТ 16.

- **Topic «Kaliningrad region»**

- **Read and translate.**

The typical British family has a car, a colour TV set, a washing machine, and a cat or dog as well. They start the day at about 7 o'clock, have breakfast at 8 and are off to work by 8.30. More and more women now go out to work as well as men. The children have lunch at school at about 12.30, and come home at 4 in the afternoon. Their parents are usually home by 6 o'clock, and the family eats together at 6.30 or 7. Children go to bed early, at about 8 o'clock, two or three hours before their parents.

- **Write sentences.**

1. I (not to drink) coffee now. I (to write) an English exercise.
2. I (not to drink) coffee in the evening. I (to drink) coffee in the morning.
3. Where your cousin (to work)? - He (to work) at a hospital.

Билет 17.

- **Topic «What I want to tell about»**

- **Read and translate. Put all verbs in negative form.**

Canada's people are varied. About 57 % of all Canadians have some English ancestry and about 32 % have some French ancestry. Both English and French are official languages of the country. French Canadians, most of whom live in the provinces of Quebec, have kept the language and customs of their ancestors. Other large ethnic groups are German, Irish and Scottish people. Native people—American Indians and Eskimos — make up about 2 % of the country's population." 77 % of Canada's people live in cities or towns.

- **Translate and write.**

1. How you usually (to spend) evenings?
2. They (not to drink) tea now. I (to think) they (to watch) TV.
3. Why she (to come) home so late tomorrow?

2.3. Билеты для дифференцированного зачета

Билет 1

1. Summary: Accommodation industry
2. Read and translate the text, answer

Moscow.

Moscow is the capital of Russia. It is one of the oldest Russians cities. Moscow was founded in 1147 by the Prince Yuri Dolgoruky.

Moscow became the capital of the young Soviet Republic in 1918. Now it's the largest political, scientific and cultural center. The population of Moscow is about 10 million people. There are more than 80 institutes of higher education in Moscow. The Moscow State University is the center of our educational system.

There are many places of interest in Moscow. The Kremlin standing on the bank of the Moscow River is the oldest part of the city. It was built under the tsar Ivan III in the fifteenth century. Moscow is famous for its theatres and museums. The Bolshoi and Maly theatres, the Pushkin Museum of Fine Arts, the Tretyakov Gallery, the Andrey Rublev Museum and others are well known all over the world.

The Moscow Metro is comfortable and very fast. The first line of the Moscow Metro was constructed in 1935. Since that time Muscovites have built many new lines and terminals.

II. Письменно ответьте на следующие вопросы:

1. Where is the Kremlin situated?
2. What places of interest do you know in Moscow?
3. Dialogue – About myself

Билет 2

1. Summary: Hotel facilities
2. Read and translate the text, answer questions (New York)

New York.

New York is one of the largest cities in the world. It is situated on the Hudson River. In 1626 the Dutch Trade Company bought Manhattan Island from the local Indians for twenty-four dollars. At present Manhattan Island is the center of New York and its business section.

New York is the city of skyscrapers. The highest skyscraper is the Empire State Building. It has 102 stories and its height is 380 meters. Not far from the Empire State Building is Rockefeller Center. Rockefeller Center Houses all kinds of offices, enterprises, theatres and music halls.

Wall Street is the financial heart of the USA. The National Bank and large offices are situated there. Broadway is the longest street in the city. It is 29 kilometers long. Broadway is the street of the best known theatres and cinemas.

The Statue of Liberty greets everybody who comes to New York by sea. Millions of emigrants from all parts of the world cross the ocean, hoping to find a better and happier life there.

II. Письменно ответьте на следующие вопросы:

1. What is the highest building in New York?
2. What is the longest street in New York?
3. Dialogue – my future profession

Билет 3

1. Summary: The reception area
2. Read and translate the text, answer questions

Washington.

Washington is the capital of the United States. It is situated on the Potomac River in the District of Columbia. Washington is not the largest city in the United States but in the political sense it is the most important city.

Washington has one major business and that business is government. Many people living in Washington work for the federal government. At 1600 Pennsylvania Avenue there is the White House where the President lives and has his office.

The Capitol, with its great Hall of Representatives and the Senate, is the highest building in Washington. There is a law against building structures more than 90 feet high in the capital. With its beautiful buildings and its three-lined avenues Washington attracts a lot of visitors. The capital has world-known art galleries, museums and monuments. One of the most interesting museums in Washington is the National Art and Space Museum. The museum has aircraft and spacecraft that were important in aviation history. There are even rocks that the astronauts brought to the Earth after their Moon landing.

II. Письменно ответьте на следующие вопросы:

1. What is the highest building in Washington?
2. What is the most interesting museum in Washington?
3. Dialogue – My hobby

Билет 4

1. Summary: Hotel and motel
2. Read and translate the text, answer questions

Distance Education over the World.

Distance education over the world has a history of more than 100 years. But it gained popularity only after 1970's.

Many countries like China, England, Japan, Russia, Spain and the USA use this method, especially in higher education.

For example, the Open University in England has more than 80 000 students who take about 140 courses per year. This university has 260 local teaching and 13 information centers.

Such factors as age, place, and daily activity do not serve as limiting factors in distance education. Distance education has two main advantages over traditional classroom education.

The first advantage is a solution to the problem of teaching staff shortage and the second one is the low cost of education which gives many people an opportunity to receive higher education.

It is a system of education for different people at any age. This education allows each student to have an individual scheme of study.

II. Письменно ответьте на следующие вопросы:

1. What countries use distance education?
2. What are the advantages of distance education?

3. Dialogue – My family

Билет 5

1. Summary: Conference facilities
2. Read and translate the text, answer questions

“O” Level and “A” Level Examinations.

Pupils at secondary schools in England (that is, pupils between the age of twelve and eighteen) have two main exams to worry about. They take the first one when they are about fifteen. It is called “O” (ordinary) level.

Many pupils take “O” level in about seven or eight different subjects. There are a lot of subjects to choose from carpentry to ancient languages.

For a lot of jobs it’s quite enough to have four or five “O” levels and usually these include English and Math.

Some pupils leave school when they are fifteen. But if they stay at school, they go to the sixth form and start working for second main exam: “A” (advanced) level. It’s a difficult exam, so pupils don’t usually take it in more than three subjects.

Three “A” levels are enough to go to the university. But if they want to go to such universities as Oxford and Cambridge they take special exams as well. If you don’t want to go to the university, you get a good job with two or three “A” levels.

II. Письменно ответьте на следующие вопросы:

1. When do pupils take their “O” level exam?
2. How many “A” levels are enough to go to university?
3. Dialogue –My favorite film

Билет 6

1. Summary: Careers in a hotel
2. Read and translate the text, answer questions

Russia. Geographical Position.

Russia, or the Russian Federation, is the largest state in the new Commonwealth of Independent States (CIS). It covers a total area of over 17 million square kilometers.

The country is washed in the North by the Arctic Ocean and its seas: the Barents, Chukchee, East Siberian, Kara, Laptev and White Seas, in the South by the Black, Azov and Caspian Seas, in the East by the Bering Sea, the Sea of Japan and Okhotsk Sea, in the West by the Baltic Sea.

Russia encompasses within its territory immense differences in climate, economic conditions and cultural traditions. It is one of the largest administrative areas in the world.

The immensity of the Russian Federation is hard to imagine. A flight from Moscow to Magadan takes eight hours.

Russia borders on fourteen countries including the former republics of the USSR, which are now independent states.

Russia is rich in mineral resources. It has deposits of coal, oil, natural gas, iron, gold, nickel, etc.

II. Письменно ответьте на следующие вопросы:

1. What area does Russia cover?
2. What seas is Russia washed by?
3. Dialogue – My favorite book

Билет 7

1. Summary: Accommodation industry
2. Read and translate the text, answer questions

London.

London is the capital of Great Britain, it is situated on the river Thames. It is one of the largest cities in the world. Its population is about 9 million people.

In the West End there are many famous museums, theatres, palaces and parks. The British Museum is one of the most-famous museums in the world. It contains the most important collection of things from Greece and Egypt, including the famous Egyptian mummies. The West End includes Trafalgar Square, Piccadilly Circus and the main shopping areas of Oxford Street, Regent Street and Bond Street.

The Houses of Parliament built in the 19th century, are the place where the English Government sits. Big Ben is the name given to the clock and the bell of the clock tower of the Houses of Parliament. The great bell weighs thirteen and a half tons. Buckingham Palace is the home of Britain's Kings and Queens. Every day a lot of tourists come to see the ceremony of Changing the Guard in front of Buckingham Palace.

The East End grew with the spread of industries to the east of the City, and the growth of the port of London. It is one of those areas of London where people from abroad have come to find work. The East End is especially famous as the centre of the clothing industry in London.

II. Письменно ответьте на следующие вопросы:

1. How many people live in London?
2. What is the East End famous for?
3. Dialogue – My favorite sport

Билет 8

1. Summary: The reception area
2. Read and translate the text, answer questions

England.

The largest and most densely populated part of the United Kingdom is England. The population of England is 47 837 million people. England is washed by the North Sea, the Irish Sea, the English Channel and the Strait of Dover. The name "England" is derived from Angles. Roman ruled lasted for over 300 years from A.D. The last invasion of England took place in 1066 when Duke William of Normandy defeated the English at the Battle of Hastings. At that time the English language was very much transformed.

The capital of England is London, which is the largest city in Britain. It is situated on the river Thames (the most important one). There are many rivers in England, the longest is the Severn. England is mostly a lowland country. Upland regions are in the north and the south-west. Northern England, Midland and South England – each is different but very picturesque. The English like to spend their holiday in Lake District, which is in the Northern England. The main industries in England are the wool industry (with its center in Leeds and Bradford), heavy machinery, shipbuilding, the cotton industry (the center is Manchester).

II. Письменно ответьте на следующие вопросы:

1. What is the population of England?
2. When was the last invasion of England?
3. Dialogue – My best friend

Ответы

Эталон ответа к билету 1:

Москва.

Москва столица России. Это один из старейших русских в городах. Москва была основана в 1147 году князем Юрием Долгоруким.

Москва стала столицей молодой Советской республики в 1918 году Теперь это крупнейший политический, научный и культурный центр. Население Москвы около 10 миллионов человек. Есть более чем 80 высших учебных заведений в Москве. Московский государственный университет является центром нашей системы образования.

Есть много интересных мест в Москве. Кремль стоит на берегу Москвы-реки находится самая старая часть города. Он был построен при царе Иване III в пятнадцатом веке. Москва славится своими театрами и музеями. Большого и Малого театров, музей изобразительных искусств, Третьяков галерея, Музей Рублева Андрей и другие хорошо известны во всем мире.

Московское метро удобно и очень быстро. Первая линия Московского метрополитена была построена в 1935 году. С этого времени Москвичи построили много новых линии и терминалы.

Эталон ответа к билету 2

Нью-Йорк.

Нью-Йорк является одним из крупнейших городов в мире. Он расположен на реке Гудзон. В 1626 году голландский фирмы купил остров Манхэттен у местных индейцев за двадцать четыре доллара. В настоящее острова Манхэттен является центром Нью-Йорка и его деловой части.

Нью-Йорк это город небоскребов. Самый высокий небоскреб в Эмпайр Стейт Билдинг. Он имеет 102 историй, а его высота составляет 380 метров. Не далеко от Эмпайр-стейт-билдинг Рокфеллер-центр. Рокфеллер-центр Дома все виды офисов, предприятий, театров и концертных залов.

Уолл-стрит является финансовым центром США. Национальный банк и крупные офисы расположены там. Бродвей самая длинная улица в городе. Это долго 29 километров. Бродвей улица из самых известных театров и кинотеатров.

Статуя Свободы приветствует всех, кто приезжает в Нью-Йорке по морю. Миллионы эмигрантов со всех уголков мира пересечь океан, надеясь найти лучшую жизнь счастливой и там.

Эталон ответа к билету 3:

Вашингтон.

Вашингтон является столицей Соединенных Штатов. Он расположен на реке Потомак в округе Колумбия. Вашингтон не самый большой город в Соединенных Штатах, но в политическом смысле это самый важный город.

Вашингтон имеет один крупный бизнес, и что это правительство бизнес. Многие люди, живущие в Вашингтоне работать для федерального правительства. В 1600 Пенсильвания-авеню есть Белый дом, где президент живет и имеет свой офис.

Капитолий с его большой зал представителей и Сената, является самым высоким зданием в Вашингтоне. Существует закон против строительных конструкций высотой более 90 футов в столице. С его красивых зданий и трех аллея Вашингтон привлекает много посетителей.

В столице всемирно известный художественных галерей, музеев и памятников. Один из самых интересных музеев в Вашингтоне Национальный музей искусства и исследованию космического пространства. В музее летательных и космических аппаратов, которые были важны в истории авиации. Есть даже камни, что астронавты привезли на Землю после их высадки на Луну

Эталон ответа к билету 4:

Дистанционное образование всем мире.

Дистанционное образование в мире имеет историю более чем 100 лет. Но приобрел популярность лишь после 1970-х годов.

Многие страны, такие как Китай, Англии, Японии, России, Испании и США используют этот метод, особенно в сфере высшего образования.

Например, Открытый университет в Англии имеет более чем 80 000 студентов, которые принимают около 140 курсов в год. Этот университет имеет 260 местный преподавания и 13 информационных центров.

Такие факторы, как возраст, место и повседневной деятельности не служат ограничивающими факторами в дистанционном образовании. Дистанционное образование имеет два основных преимущества по сравнению с традиционными образования классе. Первое преимущество является решение проблемы нехватки педагогических кадров, а второй является низкая стоимость обучения, которая дает многим людям возможность получить высшее образование.

Это система образования для разных людей в любом возрасте. Это образование позволяет каждому студенту, чтобы иметь индивидуальную схему исследования.

Эталон ответа к билету 5:

"О" Уровень и "А" Экзамены уровня.

Ученики средних школ в Англии (то есть, учащиеся в возрасте от двенадцати до восемнадцати лет), имеют два основных экзаменов для беспокойства. Они принимают первый, когда они около пятнадцати. Она называется "О" (обычный) уровень.

Многие ученики принимают уровень "О" в семи или восьми различных предметов. Есть много предметов на выбор плотницких к древним языкам.

Для многих рабочих мест, это вполне достаточно, чтобы иметь четыре или пять "О" и, как правило, уровни ним относятся по-английски и математику.

Некоторые ученики покидают школу, когда они пятнадцать. Но если они остаются в школе, они идут в шестом классе и начать работать на второй основной экзамен: «А» (продвинутой) уровень. Это трудный экзамен, так ученики обычно не взять его в более чем трех субъектов.

Три уровня «А» достаточно, чтобы поступить в университет. Но если они хотят идти на такие университеты, как Оксфорд и Кембридж они принимают специальные экзамены, а также. Если вы не хотите идти в университет, вы получите хорошую работу с двумя или тремя уровнями "А".

Эталон ответа к билету 6:

Россия. Географическое положение.

Россия, или Россия, является крупнейшим насытить в новом Содружества Независимых Государств (СНГ). Она охватывает общую площадь более 17 миллионов квадратных километров.

Страна омывается на севере Северным Ледовитым океаном и его морями: Баренцевым, чукчей, Восточно-Сибирского, Карского, Лаптевых и Белого морей, на юге омывается Черным, Азовским и Каспийским морями, на востоке от Берингова моря, то Японии и Охотского моря, на западе Балтийского моря.

Россия охватывает в пределах его территории огромных различий в климате, экономических условий и культурных традиций. Это один из крупнейших административных районов в мире.

Грандиозность Российской Федерации трудно себе представить. Полет из Москвы в Магадан занимает восемь часов.

Россия граничит с четырнадцатью странами, включая бывших республик СССР, которые ныне независимых государств.

Россия богата минеральными ресурсами. Он имеет залежи угля, нефти, природного газа, железа, золота, никеля, и т.д.

Эталон ответа к билету 7:

Лондон.

Лондон является столицей Великобритании, он расположен на реке Темзе. Это один из крупнейших городов в мире. Его население составляет около 9 миллионов человек.

В Вест-Энде есть многие известные музеи, театры, дворцы и парки. Британский музей является одним из самых известных музеев в мире. Он содержит наиболее важные коллекции вещей из Греции и Египта, в том числе знаменитых египетских мумий. Уэст-Энд включает Трафальгарская площадь, площадь Пикадилли и основные торговые районы, улицы Оксфорд-стрит Риджент-стрит и Бонд-стрит.

Здание парламента, построенные в 19 веке, являются местом, где английское правительство сидит. Биг Бен это имя, данное на часы и колокол часовой башни здания парламента. Великий колокол весит тринадцать с половиной тонн. Букингемский дворец является домом королей Британии и королев. Каждый день много туристов приезжают, чтобы увидеть церемонию смены караула в передней Букингемского дворца.

Ист-Энд выросла с распространением промышленности к востоку от города, и рост порта Лондона. Это один из тех районов Лондона, где люди из-за рубежа пришли, чтобы найти работу. Ист-Энд особенно известен как центр текстильной промышленности в Лондоне.

Эталон ответа к билету 8:

Англия.

Самый большой и самый густонаселенный часть Соединенного Королевства Англия. Население Англии составляет 47 837 000 000 человек. Англия омывается Северным морем, Ирландским морем, проливом Ла-Манш и пролив Дувр. Название "Англия" происходит от англов. Роман длился исключено более 300 лет с нашей эры в прошлом вторжения в Англию состоялась в 1066 году, когда герцог Вильгельм Нормандии победил английский язык в битве при Гастингсе. В то время английский язык был очень преобразился.

Столица Англии Лондон, который является самым крупным городом в Великобритании. Он расположен на реке Темзе (самый важный). Есть много рек в Англии, самый длинный Северн. Англия в основном равнинная страна. Верховые регионы находятся на севере и юго-западе. Северная Англия, внутренний и Южная Англия - каждый отличается, но очень живописный.

На английском хотел провести свой отпуск в Озерном крае, который находится в Северной Англии.

Основные отрасли промышленности в Англии шерстяной промышленности (с центром в Лидсе и Брэдфорде), тяжелой техники, судостроения, хлопчатобумажной промышленности (центр Манчестер

Перечень материалов, оборудования и информационных источников, необходимых для аттестации

Англо – русский словарь